

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CONTEMPRO FOR HOUSING PROJECTS Date: 29-03-2022 01:34:24 PM Subject: Disclosure of the decisions of the sixteenth ordin</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المعاصرون للمشاريع الاسكانية التاريخ: PM 01:34:24 2022-03-29 الموضوع: الافصاح عن الاقرارات اجتماع الهيئة العامة</p>
<p>Please note that the General Assembly of the Contemporary Housing Projects Company met on Monday 28/03/2022 at twelve noon by means of audio-visual communication (ZOOM) and with the participation of the representative of the Companies' Comptroller, Mr. Originality and (3242508) agency shares with a total of (4687,111) shares, which constitutes 78% of the company's shareholders, and the attendance of the entire seven members of the Board of Directors. The Chairman of the session, Mr. Ibrahim Abdullah Abu Khadija, declared the legality of the meeting, and the following decisions were taken:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) The minutes of the fifteenth general assembly meeting on March 29, 2021 were read and approved. 2) The annual report and future plan for 2022 were approved. 3) The company's auditors' report on the financial statements was approved on 31/12/2021 4) The members of the Board of Directors have been discharged from liability for the year ending on 12/31/2021. 5) Messrs. Methaq Consulting and Auditing were elected auditors for the fiscal year 2022 instead of Messrs. Al-Samman & Partners Chartered Accountants. 6) A new board of directors for the company was elected by acclamation. The new board of directors consists of:- <ul style="list-style-type: none"> • Ibrahim Abdullah Abu Khadija • Iyad Muhammad Abdul Ghani Al-Amad • Hamza Abdel Rahman Awad • Mansour Akram Alami • Sahar Abdullah Abu Khadija • Saad Muhammad Al-Hajj Al-Jundi • First Finance Company <p>This meeting ended at one in the afternoon.</p>	<p>ارجو العلم بأن الهيئة العامة لشركة المعاصرون للمشاريع الاسكانية قد اجتمعت يوم الاثنين الموافق 2022/03/28 الساعة الثانية عشر ظهرا بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والمسموع (ZOOM) وبمشاركة مندوب مراقب عام الشركات السيد ابراهيم الطاهات ومدققي حسابات الشركة سمان وشركاه ومساهمين يحملون (1444611) أسهم أصالة و (3242508) أسهم وكالة بما مجموعة (4687111) سهما اي ما يشكل 78% من مساهمي الشركة وحضور اعضاء مجلس الإدارة بالكامل وعددهم سبعة اعضاء. هذا وأعلن رئيس الجلسة السيد ابراهيم عبدالله ابو خديجه قانونية الاجتماع وتم اتخاذ القرارات التالية :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) تم تلاوة وقائع اجتماع الهيئة العامة الخامس عشر بتاريخ 2021/03/29 والموافقة عليه . 2) تم الموافقة على التقرير السنوي والخطة المستقبلية لعام 2022 . 3) تم المصادقة على تقرير مدققي الحسابات الشركة عن البيانات المالية بتاريخ 2021/12/31 4) تم ابراء ذمة اعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية بتاريخ 2021/12/31 . 5) تم انتخاب السادة ميثاق للاستشارات وتدقيق الحسابات مدققين للسنة المالية 2022 بدل من السادة شركة السمان وشركاه محاسبون قانونيون . 6) تم انتخاب مجلس ادارة جديد للشركة بالتزكية ويتألف مجلس الإدارة الجديد من السادة :- <ul style="list-style-type: none"> • ابراهيم عبدالله ابو خديجه • اياد محمد عبد الغني العماد • حمزة عبد الرحمن عواد • منصور اكرم العلمي • سحر عبدالله ابو خديجه • سعد محمد الحاج الجندي • شركة الأولى للتمويل <p>هذا وقد انتهى الاجتماع عند الساعة الواحدة عصرا .</p>
<p>28-03-2022</p>	<p>28-03-2022</p>

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Amani wajeeh Aldisi

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Amani wajeeh Aldisi